
Referat af bestyrelsesmøde i Realskolens Venner 23.10.12 
 
Afbud fra Tine Christiansen 
 
Anne bød velkommen 
 
Siden sidst: 
Kan vi få et ”banner”, der popper op ind imellem, på Intra? Karsten undersøger 
muligheden. 
Når vi har givet donationer til klasser / hold / ture, skal vi bede om billeder herfra til 
at sætte på hjemmesiden. 
Oplægget til ”Procedure ved tildeling af donationer fra Realskolens Venner” skal 
også lægges på hjemmesiden. 
Anne laver et indlæg til årsskriftet. Det sendes rundt til godkendelse. 
 
Status på økonomi: 
Bilagene, som kontoret har udarbejdet, blev gennemgået. 
Det ser fornuftigt ud.  
 
Vedtægter: 
Vedtægterne blev nøje gennemgået, og Karsten laver en renskrevet udgave, der 
rundsendes til godkendelse i bestyrelsen.  
 
Faste donationer:  
Vand til motionsdagen. Charlotte undersøger mulighederne til næste gang.  
Julearrangement med æbleskiver mm. – afholdes i år d. 29. november. Jonna 
tager hånd om det praktiske. 
Uddeling af is til alle. Dagen lægges fast til altid at være dagen før Kr. Himmelfart – 
i 2013 d. 8. maj. Jonna tager hånd om det praktiske. 
Karsten lægger besked ud på Intra.  
 
Indkomne forslag: 
Der er ikke kommet nogen forslag / ønsker.  
 
Evt.: 
Bestyrelsen drøftede forskellige muligheder for at højne skolegårdsmiljøet. 
Charlotte kommer med et udkast til en skrivelse, der kan tages med til elevrådet, 
for på den måde at få engageret eleverne.  
 
 
 
 
 



Næste møde:  
Mandag d. 25. februar 2013 kl. 17.00. Jonna sørger for forplejning.  
 
 
Mødet slut 19.50                                                                                  Referent: Karsten Pedersen 
 
 
 
 
__________________                   __________________                  __________________ 
Anne Wolthers                          Charlotte Leth                          Jonna Haslund 
 
 
 
 
 
__________________                   ___________________ 
Tove Faber                                Tine Christiansen 
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